
 Referat fra styremøte 11. mai 2022, kl 1900. 
 Sted: Kjøyavegen. 

 Tilstede: Marthe Nøklegård, Gudveig Hagen, Are Solli, Terje Almvik, Karol Belko, Helge Berg 
 Aasetre, Mona Aaby og Kristin Storemyr 

 Forfall: Magne Wiersdalen 

 22/19:  Godkjenne ref fra styremøte april-22. 
 Godkjent 

 Innkommende post: 
 Høring Tjenneskogen, samt anonymt brev til velforeningen om denne høring. 
 Styret er enige om at vi sender noen linjer til byutvikling hvor vi tar miljøperspektiv, 

 samt at vi påpeker at vei inn til Mørjefjorden bør forsterkes. sekretær skriver noen få linjer 
 om dette. 

 orientering nye veier/fylkeskommunen 
 Velforeningen har vært på samarbeidsmøte med Elfars 26. april.  Dette var et positivt 

 møte. Det skal bli gjennomgang av sms-varsling slik at denne oppdateres bedre. Det 
 oppleves sprengninger uten varsling. 
 Elfars skal bli bedre på og informere velforeningen via mail om spesielle tilfeller. Velforening 
 har etter dette møte fått mail om at E-18 skal bli stengt. Denne mailen er delt på FB-siden til 
 velforeningen. 

 St.hans feiring samarbeid med motorbåtforeningen’ 
 Det blir laget  arrangement på Fb etter 17. mai. 

 Motorbåtforeningen har søknad inne om bål, de avventer svar. 
 Erik Olsen spiller, samt musikken 

 17. mai 2022. 
 Brus er handlet inn. 
 Vi trenger flere bord. Kristin spør om vi kan låne bord på klubbhuset. Mona tar med 

 to ekstra bord. 
 17. mai oppmøte kl 1000. Kristin 
 Are, Mona, Marthe, Kristin, Gudveig koker kaffe i forkant. 

 eventuelt: 
 Parkering i byggefeltet er et problem når store lastebiler parkerer der. Dette taes 
 opp på neste styremøte. 

 Nytt styremøte 15. juni. 22. 

 møtet hevet 2000. 
 referent: Mona aaby. 




